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Provinciale Staten willen wel
betalen voor WTC-gebied

Partijen zien kansen en
voordelen in opknappen van
het terrein rondWTC

Patrick van ’t Haar

Leeuwarden | Een meerderheid in
Provinciale Staten staat positief te-
genover provinciale deelname in de
herontwikkeling van het WTC-ter-
rein. Dat betekent dat de kans dat
Cambuur hier een nieuw stadion kan
laten bouwen, toeneemt.

De gemeente Leeuwarden vroeg
donderdag per brief aan de provincie
om 4,7 miljoen euro mee te betalen
aan deherontwikkeling vanhetWTC
tot een winkel- en leisuregebied. Die
ontwikkeling is mede nodig om het
nieuwe stadion te financieren.

Dat de provincie vorig jaar 28 mil-
joen euro overhield op de begroting,
maakt een positief besluit in ieder ge-
val niet moeilijker, erkent Remco
van Maurik van de PvdA. ,,Natuurlijk
moet er gekeken worden waar zo’n
bijdrage uit gefinancierd wordt,
maar er is inderdaad geld overgehou-
den vorig jaar.” De partij komt daar-
om woensdag al met een motie.

,,Daarin roepen wij Gedeputeerde
Staten op om positief met de vraag
vanuit Leeuwarden om te gaan.”

Volgens Van Maurik biedt het op-
knappen van het WTC-gebied veel
voordelen, ookvoorde regio. ,,Alshet
gaat om werkgelegenheid bijvoor-
beeld. En de plannen met duurzaam-
heid zijn ook erg positief.”

Nieuw dossier
Johan Tjalsma van het CDA ziet mo-
gelijkheden omdat de ontwikkelin-
gen op het WTC-terrein deel uitma-
ken van de samenwerkingsagenda
van provincie en stad. ,,Maar we zul-
len het als een nieuw dossier moeten

behandelen. Bedragenwil ik nog niet
noemen en ik wil ook graag weten
wat het bovenlokale effect precies is.
Laat ik duidelijk zijn: wij financieren
alleen ontwikkelingen op en rond
het WTC. Er gaat geen geld naar de
voetbalclub.”

Wiebo de Vries van de Christen-
Unie wil vooral graag een voorstel
zien. ,,Als dat er ligt, dan gaan wij
daar op een fatsoenlijke manier naar
kijken.”

De FNP is bijmonde vanCorlienke
de Jong enthousiast. ,,Wy ha altyd
sein dat de gebietsûntwikkeling in
prachtigekâns is. It is in goed ideeom
ûnderwiis en wurkgelegenheid by de
plannen te belûken. Wy tinke dat it
in enoarme ekonomyske ympuls
wêze kin.”

,,Uit de plannen lijkt het een heel
levendig gebied te worden maar ik
ben wel benieuwd naar de business-
case”, zegt Avine Fokkens van de
VVD. ,,Als alles klopt dan is er poten-
tie en is het goed voor stad en provin-
cie. In ieder geval is de brief van de
gemeente aan de provincie een heel
goede verkoopbrief.”

Provinciale Staten behandelen
het onderwerp waarschijnlijk direct
naar het zomerreces.
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